
Til udvalgs medlemmerne. 

 

Jeg har erfaret, at det nogle steder i verden anvendes hud fra små børn, som bl.a. er fremkommet 

gennem omskæring af drengebørn. 

I den forbindelse vil jeg applere til udvalgets medlemmer om, at sætte dette problem på 

dagsordenen. 

 

Udvalget anmodes om at tage stilling til, om det overtræder nogen konventions bestemmelser, at 

spædebørns hud fra omskæring kan anvendes og handles med? 

 

Derforuden hvis det ikke overtræder nogen konventioner, at udvalget evt. kan lovgive imod denne 

handel af forhud i Danmark? 

 

Der er et link her som 

dokumentation. http://edition.cnn.com/2009/HEALTH/11/02/growing.skin/index.html?iref=24hour

s 

 

MVH. 

Ove Kjær Kristensen 

Overager 14 

7120 Vejle Ø. 

Tlf. 75 81 43 96. 

Min henvendelse må gerne offentliggøres. 
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